

设备简介 | INTRODUCTION

1. 放料采用手轴液压上料，使操作人员轻松又安全。
2. 本机的主电机采用同步带传动每个印刷组高精度行星齿轮箱（360°调整）齿轮传动压印辊（可正反印转换）。
3. 印刷后送料位置长，使油墨容易烘干，材料冷却好。
4. 印刷后送料采用齿轮传动，提高印刷套色精度。
5. 收卷采用真空式，使印刷材料收的平整、平整，液压加料，操作轻松、安全。

1. Shaftless hydraulic loading, easy and safe for operation
2. Main motor with synchronous belt drive. Each printing group high-precision planetary gear box (360 degrees adjustment) gear transmission wind-up roller (available for reverse printing).
3. Long-distance running material after printing, better for ink drying easily and cold
4. The printing roller adopts helical gear transmission to improve the printing color registration accuracy
5. The rewinding adopts the backrest type, which makes the printing materials collect, level and hydraulic discharge, and the operation is easy and safe

主要技术参数：Technical Data	
型号/Model	ZNY4-1400
最大印料宽度/Max. Printing material width	1400mm
最大印刷宽度/Max. Printing width	1360mm
最大放卷直径/Max. Unwinding diameter	1300mm
最大收卷直径/Max. Rewinding diameter	1300mm
印刷长度范围/Printing length range	228-1000mm
印刷速度/Printing speed	5-100m/min
套色精度/Register precision	≤ ±0.15mm
版材厚度（包括双面胶厚度）/ Thickness of plate (including the thickness of adhesive tape)	客户要求指定 Upon requirements
总功率/Total power	21KW
总重量/Total weight	6500KG
机舱尺寸/Over all dimension	8200x2400x2800mm



柔版印刷机系列  
Flexo printing machines series



以上参数仅供参考，All parameters are subject to change without notice.